



初中課程家長晚會

敬啟者：

中學的課程、教學及評核，與小學有不少分別。中一級學生處於升中適應期，中二級學生踏入初中階段的轉變期，他們都需要鞏固良好的學習習慣，認真探索未來發展的方向。

本校課程發展組與家長教師會即將合辦「初中課程家長晚會」活動，為家長提供學校的教學資訊，共同探討如何提高初中學生的學習效能。鑑於公共衛生考慮及避免人群聚集，「初中課程家長晚會」將以實時視像會議進行。課程晚會詳情如下：

日期：二零二零年九月二十五日（星期五）

時間：晚上七時三十分至九時正

形式：網上 Zoom 進行

內容：1. 分享教育發展趨勢及本校初中課程簡介
2. 簡述學生網上學習表現及實體復課安排
3. 家長提問

備註：1. 家長可在9月24日透過以下連結，預先了解各科課程簡介。

中一級：<https://web.microsoftstream.com/channel/4bca61a5-d92a-47a4-a1ab-8ab250389271>

中二級：<https://web.microsoftstream.com/channel/b1048cdd-f1f5-455d-b552-1fbc12364dce>

2. 家長必須以學生學校帳號及密碼登入，方可進入當晚視像會議。

Zoom視像會議連結：7708025150

家校合作，可以促進學生有效學習，以及讓其建立良好的生活習慣。

如有垂詢，請聯絡班主任。

此致

各中一、中二級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容謹啟

二零二零年九月十八日

回條(請於 21/9 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校九月二十五日初中課程家長晚會的安排。

就學校課程與教學方面，期望了解以下事情：_____

- 我會準時出席課程晚會。
- 我未能出席課程晚會。(請說明原因)*

* (請 ✓ 適用)

此覆
仁愛堂田家炳中學校長

班別：_____ 座號：_____
學生：_____
家長簽署：_____

二零二零年九月 日

No. 20-21/12



18 September 2020

Parents' Night on Junior Secondary Curriculum (S1 & S2)

There is a big difference between the curriculum of primary and secondary education regarding teaching, learning and assessment. At this stage of the year, S1 students are still adapting to secondary school life while S2 is a turning point in the junior secondary curriculum.

The Curriculum Development Committee and Parent-Teacher Association are co-organising a parents' night to facilitate parent-school collaboration and to provide useful information on how to help students adapt to secondary school life. In view of public health considerations, the parents' night will be conducted online.

The details of the seminar are as follows:

- Date** : 25 September, 2020 (Friday)
Time : 7:30 - 9:00 p.m.
Venue : Zoom
Content : 1. Sharing on the current trend in education and introduction of the school curriculum (Junior Forms)
2. Students' online learning performance and class resumption arrangements
3. Q&A session

- Notes: 1. Parents can learn about each subject through the links below in advance on 24 September.
S1: <https://web.microsoftstream.com/channel/4bca61a5-d92a-47a4-a1ab-8ab250389271>
S2: <https://web.microsoftstream.com/channel/b1048cdd-f1f5-455d-b552-1fbc12364dce>
2. Parents are advised to use students' registered school account and password to join the video conference.

Zoom meeting ID: 7708025150

For enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung
Principal

Reply slip (To be returned to form teacher on 21/9)

____ September 2020

I am notified of the arrangements regarding the parents' night on junior secondary curriculum on 25 September. I would like to know more about:

- I will attend the Parents' night.
 I will not attend parents' night. (Please state the reasons.) *

*(Please ✓ as appropriate)

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____